
Årsberetning DIF  
Turskøyter 2021 
	
	
Denne	årsberetningen	er	skrevet	for	kalenderåret	2021	for	å	harmonere	med	årsmøtet	i	
Dikemark	IF	som	gjelder	for	kalenderåret	2021.	
	
Organisering av skøytegruppen 
Skøytegruppen	består	i	dag	av	8	aktive	«brøytere»	som	samarbeider	om	å	holde	turskøyte-	
og	hockeybanene	på	vannene	åpne	og	tilgjengelige	for	allmenheten.	Gruppen	har	ingen	
aktive	medlemmer	i	DIF	utover	brøytemannskapet.		
 

Brøyting av turskøyte- og hockeybaner i 2021 
Sesongen	2021	ble	en	veldig	god	sesong	for	skøytebanen.	Isen	la	seg	sent,	men	den	6.	
januar	var	det	klart	for	sesongåpning	og	forholdene	holdt	seg	gode	gjennom	både	januar,	
februar	og	helt	frem	til	og	med	første	uken	av	mars	som	kanskje	bød	på	sesongens	kanskje	
beste	is.	I	helgene	var	mange	brukere	av	banen	og	det	var	tydelig	at	skøytebanen	var	et	
populært	tilbud	i	en	tid	hvor	mange	idrettshaller	og	organiserte	aktiviteter	var	stengt	på	
grunn	av	covid	pandemien.	
	
12.	mars	medførte	et	større	snøfall	at	det	ble	det	satt	punktum	for	brøytingen.		
	
Asker isfestival og øvrige arrangement	
Pga.	den	pågående	covid	pandemien	så	ble	det	ikke	organisert	isfestival	eller	skøytekveld.	I	
stedet	ble	satt	opp	både	«prøve	på	turskøytedag»	og	skøytekurs	for	medlemmer	(barn)	i	
klubben.	Begge	tiltakene	var	populære	og	stor	takk	til	Anna	Carin	Lunde	som	stilte	opp	som	
instruktør	for	barnas	skøyteskole.		
	
Anlegg og utstyr 
Det	ble	ikke	søkt	om	investeringsmidler	i	2021,	men	det	ble	anskaffet	15	par	turskøyter	til	
utlån	finansiert	av	tildeling	fra	Sparebankstiftelsen	2020.	Vår	ATV	fulgte	ordinær	service.	
	
		
	
DIF	Turskøytegruppen	ved	Bjarte	Mohn,	Asker	23.	februar	2022	


